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Tomko: 

Podnet občana. Telefónne káble po stĺpoch na pravej strane, sú drevené stĺpy ešte staré, 

možno 40-50 ročné. Na tých je toľko káblov, visí, že otázka času kedy to tam všetko popadá. 

Tiež nejakým spôsobom to prekontrolovať, ktoré káble sú funkčné a ktoré nie sú funkčné. 

 

PhDr. Čižmár: 

Čo sa týka telefónnych káblov, nie preto, že sa tomu vyhýbame, my kontaktujeme 

organizácie, ktoré majú v správe alebo v majetku túto sieť. Tá aj na základe realizovaných 

rozhodnutí realizuje alebo rieši postupnú úpravu, rekonštrukciu a zavedenie optickej siete. Po 

skúsenostiach z iných častí mesta, postupne odpája tieto káble, ona sama vyhodnocuje, ktoré 

sú funkčné, ktoré nefunkčné, takisto aj výmena stĺpov je plne v ich kompetencii. Takže 

budeme ich upozorňovať na túto vec, ak je niekde alebo ak niekde hrozí havarijný stav, bolo 

by dobre obrátiť sa, keď už nie priamo na tú spoločnosť, tak na mesto, aby sme túto 

požiadavku predniesli, pretože môže sa stať, že niekde došlo k havarijnému stavu a je 

potrebné to súrne doriešiť. Ináč, túto záležitosť si riešia práve spoločnosti, ktoré majú 

v správe káble. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


